
 

Zápis ze 59. zasedání zastupitelstva obce Rozseč nad 

Kunštátem ze dne 23.7.2018 

 

Přítomni: Šikula, Ostrý, Kotouček I., Dlapa, Dostál, Šutera, Kotouček L., Sadílek, 

Prudká 

                 

                  Zahájení 

1.          Schválení zapisovatele a ověřovatelů zápisu 

2.          Schválení programu 

3.            Rozpočtové opatření č. 5 

4.          Odvlhčení zdiva ZŠ 

5.          Žádost ZŠ o nákup nábytku do šaten 

6.          Oprava komunikace ke hřišti 

7.          Oprava místních komunikací 

8.          Oprava komunikace u č.p. 26, odstranění studny 

9.          Pachtovní smlouva 

10. Územní plán 

11. Odstranění stavby č.p. 77 

12. Kamerový systém hřiště 

13. Otevření multifunkčního hřiště 

14. Lípa Republiky 

15. Žádost o odkoupení částí pozemků 

 

 

                   Diskuze 
 

Zastupitelstvo zahájil v 18:30 starosta, přivítal přítomné a seznámil je s programem. 

 

1. Schválení zapisovatele a ověřovatelů zápisu 
      ZO schválilo: zapisovatel: Janoušková 

                             ověřovatelé: Šutera, Dostál 

 

9 hlasů pro, 0 hlasů proti 

 

2. Schválení programu 
      ZO schválilo program 59. zasedání ZO s doplněním těchto bodů: 

     13) Otevření multifunkčního hřiště 

     14) Lípa Republiky 

     15) Žádost o odkoupení částí pozemků    
 

9 hlasů pro, 0 hlasů proti 

 



3. Rozpočtové opatření č. 5 

Účetní seznámila zastupitele s rozpočtovým opatřením č. 5. ZO schválilo 

rozpočtové opatření č. 4 ve výši: příjmy Kč 45.800,00, výdaje Kč 955.800,00, 

financování Kč 910.000,00. 

 

9 hlasů pro, 0 hlasů proti 

 

4. Odvlhčení zdiva ZŠ 

Starosta seznámil zastupitele s návrhem opatření na odvlhčení zdiva v ZŠ. ZO 

schválilo cenovou nabídku na injektáž vlhkého zdiva v ZŠ v hodnotě cca 

62.500,00 Kč. 

 

      9 hlasů pro, 0 hlasů proti 

       

 

5. Žádost ZŠ o nákup nábytku do šaten 

Starosta seznámil zastupitele s žádostí ředitelky S na nákup šatnových lavic a 

podlahové krytiny šatny ZŠ. ZO schválilo nákup šatnových lavic a podlahové 

krytiny do šatny ZŠ v nákladu cca 50.000,00 Kč. 

 

9 hlasů pro, 0 hlasů proti 

 

6. Oprava komunikace ke hřišti 

Starosta seznámil zastupitele s plánovanou opravou komunikace ke hřišti. ZO 

schválilo opravu komunikace ke hřišti nákladem cca 300.000,00 Kč. 

 

9 hlasů pro, 0 hlasů proti 

 

7. Oprava místních komunikací 

Starosta seznámil zastupitele s plánem oprav dalších úseků místních komunikací. 

ZO schválilo opravu těchto úseků místních komunikací: od č.p. 12 do č.p. 14, od 

č.p. 17 po č.p. 86, od č.p. 125 po č.p. 20. 

 

9 hlasů pro, 0 hlasů proti 

 

 

8. Oprava komunikace u č.p. 26, odstranění studny 

Starosta seznámil zastupitele s opravou komunikace u č.p. 26 a odstranění studny. 

ZO schválilo opravu komunikace u č.p. 26 a odstranění studny. 

 

9 hlasů pro, 0 hlasů proti 

 

9. Pachtovní smlouva 

Starosta seznámil zastupitele s pachtovní smlouvou. ZO schválilo uzavření 

pachtovní smlouvy č. 82/2018 s firmou VSP Group a.s. 



 

9 hlasů pro, 0 hlasů proti 

 

10. Územní plán 
Starosta seznámil zastupitele s návrhem územního plánu. ZO pověřilo starostu 

zahájením zpracování územního plánu. 

 

9 hlasů pro, 0 hlasů proti 

 

11. Odstranění stavby č.p. 77 

Starosta seznámil zastupitele s plánem na odstranění stavby č.p. 77. 

 

 

12. Kamerový systém hřiště 

Starosta seznámil zastupitele s nabídkou na kamerový systém u hřiště. ZO 

schválilo pořízení kamerového systému u hřiště v ceně cca 53.000,00 Kč. 

 

9 hlasů pro, 0 hlasů proti 

 

13. Otevření multifunkčního hřiště 

Slavnostní otevření multifunkčního hřiště se bude konat v sobotu 4.8.2018 od 

15:00. 

 

14. Lípa Republiky 

Starosta seznámil zastupitele s možností pořízení Lípy Republiky. 

 

15. Žádost o odkoupení částí pozemků 

Starosta seznámil zastupitele se záměrem na prodej částí pozemku p.č. 952/1 o 

výměře cca 130 m2 a části pozemku p.č. 952/40 o výměře cca 6 m2. ZO schválilo 

záměr prodeje částí pozemku p.č. 952/1 o výměře cca 130 m2 a části pozemku 

p.č. 952/40 o výměře cca 6m2. 

 

9 hlasů pro, 0 hlasů proti 

 

 

 

 

Diskuze 

 

Usnesení: ZO projednalo všechny body, body 1,2,3,4,5,6,7,8,9,10, 12 a 15 schválilo. 

 

Zapsala: Janoušková 

Ověřili: Šutera, Dostál 

 
                                                                                           


